
 

 

Treść interpelacji radnego Krzysztofa Strzałkowskiego  
w sprawie  przebudowy drogi wojewódzkiej nr 631 
Na podstawie Regulaminu Obrad Sejmiku, składam wraz z Radnymi Powiatu Wołomińskiego na 
ręce Pana Przewodniczącego Interpelację do Marszałka Województwa Mazowieckiego w sprawie 
przebudowy drogi wojewódzkiej nr 631. 
Planowana przebudowa drogi wojewódzkiej nr 631 ma ogromne znaczenie dla naszego regionu, 
co potwierdzają badania natężenia ruchu drogowego oraz mieszkańcy i samorządowcy 
miejscowości, których bezpośrednio lub pośrednio ta trasa dotyczy. 
W związku z powyższym, mając na względzie dobro mieszkańców - zwracamy się do Pana 
Marszałka o przedstawienie szczegółowych informacji na temat poszczególnych etapów 
przebudowy DW631, z uwzględnieniem terminów. Przedstawienie harmonogramu działań wyjdzie 
również naprzeciw oczekiwaniom naszych mieszkańców, którzy z niecierpliwością czekają na 
poprawę obecnej sytuacji. Przykładem niech będzie np. sygnalizacja świetlna na skrzyżowaniu 
DW631 z drogą powiatową w ciągu ulicy Głównej i Dworkowej, gdzie zwiększył się ruch 
samochodowy, wpływając tym samym na poziom bezpieczeństwa. 
Dodatkowo chcemy zaznaczyć, że wpływają do nas wiadomości od mieszkańców, którzy już dziś 
apelują o konkretne rozwiązania, np. uwzględnienie przejścia dla pieszych w Markach na DW631 
(za wiaduktem, w bliskim sąsiedztwie ul. Długiej). 
Z góry dziękujemy Panu Marszałkowi za odpowiedzi i przekazane informacje. 

 
 

  


